

Title (en)

Extension for a roller shutter box to accommodate an additional obscuring or protective device

Title (de)

Anbauteil für einen Rolladenkasten zur Aufnahme einer zusätzlichen Verdunkelungs- oder Schutzeinrichtung

Title (fr)

Dispositif de rallonge de caisson de volet roulant pour la réception d'un dispositif d'occultation et/ou de protection additionnel.

Publication

EP 1505247 A1 20050209 (FR)

Application

EP 04300485 A 20040728

Priority

- FR 0309691 A 20030806
- FR 0310560 A 20030908

Abstract (en)

The device has a front vertical wall (5A) adjusted to an extent of a case of a roller-blind. An upper extension (4A) and lateral walls (11A) are provided to cooperate with an upper wall (4) and a lateral flask (11) of the case, through a connection unit. The upper extension and the lateral walls are connected to a front wall of the case. An independent claim is also included for a roller-blind including an extension device.

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de rallonge de caisson de volet roulant pour la réception d'un dispositif d'occultation et/ou de protection additionnel, tel qu'un store, une moustiquaire ou similaire. Ce dispositif de rallonge (1) comporte des parois de prolongation supérieure (4A) et latérales (11A) prévues aptes, d'une part, à coopérer au travers de moyens de liaison (16) appropriés, avec la paroi supérieure (4) et les flasques latéraux (11) d'un caisson (2) de volet roulant (3), sur ces parois de prolongation supérieure (4A) et latérales (11A) étant encore prévues à même d'être rapportée une paroi avant (5 ;5A) qui peut être celle dudit caisson (2). L'invention concerne encore un volet roulant comportant un tel dispositif de rallonge. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 9/54

IPC 8 full level

E06B 9/17 (2006.01); **E06B 9/40** (2006.01); **E06B 9/54** (2006.01); **E06B 9/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/17007 (2013.01); **E06B 9/40** (2013.01); **E06B 9/54** (2013.01); **E06B 9/58** (2013.01); **E06B 2009/2452** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 29920244 U1 20000302 - SCHLOTTERER HOOM & WOHN GES M [AT]
- DE 29615102 U1 19970116 - LAUBER BENNO [DE]

Citation (search report)

- [X] DE 29920244 U1 20000302 - SCHLOTTERER HOOM & WOHN GES M [AT]
- [X] DE 29615102 U1 19970116 - LAUBER BENNO [DE]
- [A] DE 29519952 U1 19960307 - LAUBER BENNO [DE]

Cited by

ES2311334A1; ES2387726A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1505247 A1 20050209; **EP 1505247 B1 20100526**; DE 602004027329 D1 20100708; ES 2346310 T3 20101014; FR 2858647 A1 20050211; FR 2858647 B1 20080418

DOCDB simple family (application)

EP 04300485 A 20040728; DE 602004027329 T 20040728; ES 04300485 T 20040728; FR 0310560 A 20030908